
Zápis z řádné členské schůze BD U Průhonu 30
konané dne 16.6 2020 18.00 hodin ve sklepních prostorách domu

         Přítomni: viz Presenční listina
Program jednání :

1. Předseda  BD Ing. Vojtěch  přivítal všechny zúčastněné členy BD a ujal 
se vedení schůze.

2. Ing. Vojtěch seznámil zúčastněné členy BD se stavem financí  BD.         
Na účtu u KB je 74.086,-- Kč.            
Na účtu u správní firmy BYTOS spol. s.r.o. má BD 679.489,-- Kč. 

          Členům BD bylo předloženo ke kontrole vyúčtování  hospodaření BD za
          Rok 2019 zpracované správní firmou BYTOS spol. s.r.o. pí. Korbelová    
          dala o výsledku hospodaření BD hlasovat.
          Hlasování:                                               pro 16
                                                                          proti 0
                                                                          zdržel se hlasování 0

3. Místopředsedkyně BD pí. Korbelová předložila členům BD ke kontrole
seznam e-mailových adres, telefonních čísel+kontaktů na podnájemníky.
Členové BD si seznam překontrolovali a doplnili nové údaje. Na základě
provedených oprav pí. Korbelová vypracuje nový seznam. 

4. Člen představenstva  p.  Prošek seznámil  členy  BD se  zaváděním nové
kabelové  televize  Pe3ny.  Firma  provedla  v domě  rozvody  stávajícími
stoupačkami  díky tomu  nedošlo  k bourání  zdí.  Nová kabelová  televize
zaručuje kvalitnější televizní příjem. V současné době se provádí rozvod
Pe3ny  na  komunikacích  v Praze  7.  Po  uskutečnění  instalace  Pe3ny
v komunikacích budou do dvou let předány závazné cenové informace .
Pak budou na základě zájmu jednotlivých nájemníků provedeny instalace
do bytů. Bylo dohodnuto, aby společně s instalací Pe3ny bylo provedeno
zakrytí všech stávajících rozvodů na chodbách domu.

5. Různé: 
U  dvou  garáží  byla  provedena  oprava  garážových  rolet.  Jednalo  se  o
prasknutí  “pér“.  Pokud  by se  vyskytla  závada  i  u  ostatních  garáží  p.
Prošek poskytne telefon na opravářskou firmu provádějících tyto opravy.

Je  třeba  provádět  dokončení  úprav  průjezdu.  Vzhledem  k tomu,  že
dochází k časté změně údajů na dopisních schránkách různé přelepování
a  přepisování.  Je  třeba  schránky  vyčistit  a  dát  nové  jednotné  vizitky.



Protože že se údaje na schránkách často mění je třeba použít vizitky kde
lze údaje jednoduše změnit.  Pí. Knapová navrhla vizitky magnetické od
fa.  MANUTAN.  Vzorek  vizitky  předá  předsedovi  p.  Vojtěchovi.  Je
nutné  dohodnout  opravu  soklu  v průjezdu,  aby byla  oprava  kompletně
dokončena.

Dále prohlédnout a vybrat způsob opravy omítky domu na balkoně  ve
IV. mezipatře.

Ve dvoře   sousedního  vnitrobloku  firma  dálo  pronajímá  prostory  pod
okny obyvatel pro noční akce. Dochází k tomu,  že  účastníci večerních
akcí hrubě  porušují  noční  klid.  Protože se to týká  poloviny nájemníků
domu  U Průhonu 30 a domu U Průhonu 28 bude potřeba společně jednat
s příslušnými institucemi o nápravě.  Pí. Korbelová požádala členy BD,
aby pokud bude docházet k volání policie ČR nebo  jednáním  s úřady
mohla v této záležitosti jednat za BD. Pokud bude třeba i s dalšími členy
představenstva. Bylo jednohlasně odsouhlaseno.
Předseda  BD  ing.Vojtěch  přečetl  stížnost  p.  Hrůzy  týkající  se  stavu
komínu jeho bytu. Toto musí řešit s kominíky a správní firmou BYTHOS
spol. s.r.o.

           Předseda poděkoval členům BD za účast a schůzi ukončil
           

VŠECHNY VÝŠE UVEDENÉ BODY SCHŮZE BYLY
VEŘEJNĚ PROJEDNÁNY A ODSOUHLASENY
ZÚČASTNĚNÝMI ČLENY BD U PRŮHONU 30.

Po celou dobu schůze byli členové BD usnášení schopni.

Členská schůze byla ukončena v 19.15 hod.

Zapsala: Jana Korbelová

Za představenstvo BD : předseda BD Ing. Vladimír Vojtěch
                                       místopředsedkyně BD Jana Korbelová
                                       člen představenstva Ivan Prošek


